
Zápis z 2. výborové schůze KCHHMO – 22. 3. 2024, Louňovice 

Přítomni: M. Cerman, Z. Čechová, J. Kopřiva, S. Lepičová, P. Novotný, H. Svobodová, M. Touš (připojil 
se v průběhu), A. Veselíková, V. Veselý 
Omluven: P. Latinová Mičulková 
 
 

1. Předseda přivítal účastníky a seznámil je s programem schůze.  
2. Jako zapisovatel navržena Z. Čechová, ověřovatelé zápisu J. Kopřiva, S. Lepičová. Zpracování 

usnesení L. Svobodová. Schváleno jednomyslně. 

3. Předseda požádal L. Svobodovou o přednesení usnesení z minulé VS. Proběhla kontrola 

plnění jednotlivých bodů. 

4. Zprávy funkcionářů: 

 Z. Čechová, jednatel: členy výboru o zaslaném dopis Mgr. Václavě Rybárové, která 

odpověděla a členství na další 4 roky uhradila. Pochválila klubové materiály. Dále 

informuje o účasti na VH ČMKU. Na VH se jednalo povětšinou o záležitostech, které 

se netýkají našich plemen. Kromě toho, že se schválila účast háravých fen na 

výstavách. Dále pro zajímavost uvádí data, která zde byla přednášena. Jednatelka 

také opětovně kontaktovala ČMKU ohledně žádosti na digitalizaci KL. Zatím bez 

odpovědi. Bude nadále řešit přes DR. Také ČMKJ stále klub neinformovala ohledně 

postupu se smlouvou. Dále přednáší žádost pana Romana Trojky o rozšíření aprobace 

na rozhodčí pro plemeno MOD, NDO a PP. Probíhá hlasování. Výbor souhlasí. 

Jednatelka p. Trojkovi potvrdí. 

 S. Lepičová, poradce MO, STA: sděluje, že bylo zažádáno o 22KL pro plemeno MOK, 

1 x MOD a bylo narozeno 17 vrhů MOK. Dále informuje o kontaktování 

MVDr. Pepříka ohledně zaslání výsledků RTG. MVDr. Pepřík sdělil, že většina majitelů 

nepodepíše souhlas se zasláním výsledků klubu. Z obdržených výsledků jasně 

vyplývá, že se u plemene MO vyskytují problémy s dysplazií. V rámci funkce poradce 

chovu hovoří L. Svobodová ohledně problematiky dlouhosrstosti, kdy se prokazatelně 

po netestovaných jedincích narodila dlouhosrstá štěňata. Probíhá diskuze ohledně 

možnosti zveřejnit na webu prokazatelnou informaci, že konkrétní jedinci jsou 

na základně faktu, že se narodila dlouhosrstá štěňata, přenašeči genu dlouhé srsti. 

Výbor klubu se shoduje, že zveřejňovat informaci do karty psa, pokud není testován 

oficiálně majitelem, není vhodné. Poradci chovu budou tento fakt hlídat a při žádosti 

o KL na tuto skutečnost upozorní majitele chovné feny. Dále L. Svobodová hovoří o 

tom, že při poskytování chovatelského servisu by se mělo členství vztahovat i na 

majitele registrovaného názvu chovatelské stanice. Probíhá diskuze. Výbor klubu 

souhlasí s upřesněním formulace, aby se povinnost členství v klubu týkala jak 

majitele feny, tak majitele CHS s výjimkou osoby blízké žijící ve společné domácnosti. 

 J. Kopřiva, poradce HO: od začátku roku se narodily 4 vrhy NDO, 12 psů, 23 fen, 

tj. celkem 35 štěňat. Narozen jeden vrh PP – 6 štěňat, 2psi a 4 feny. Od dneška 

do půlky května očekáváme narození dalších 5 vrhů. Jedna fena opakovaně 

nezabřezla. Jednalo se o staršího psa. Další dvě feny budou nakryty. Provedena 

kontrola vrhu NDO, kde se narodilo 10 štěňat. Jednalo se o prvorodičku ČB, kryto 

psem HB. Fena i štěňata byla ve výborné kondici a vrh byl vyrovnaný. Byl obdrženo 

několik výsledku RTG. Vše zatím bylo čisté (var. A). 



 H. Svobodová, ekonom a matrikář: informuje o stavu účetnictví a aktuálních výdajích.  

Dále předává informaci o zřízení ŽL. Kdy můžeme nabízet reklamní a propagační 

materiály. Aktuálně má uhrazené členství asi 360 členů. Tj. asi 50%. Příští týden bude 

odesílat výzvu k uhrazení. E-mailem zaslán seznam členů ke schválení. Seznam bude 

přílohou tohoto zápisu. Výbor klubu souhlasí. Kontrola účetnictví - bude opětovně 

oslovena paní pro konzultaci případně osloví jinou. Dále H. Svobodová navrhuje, zda 

by bylo možné zřídit placenou externí spolupráci na účetnictví. Výbor souhlasí. 

H. Svobodová zjistí možnosti a informuje výbor. 

 A. Veselíková, redakční rada: prezentuje návrh na trofej pro MJM. Probíhá diskuze. 

A. Veselíková nechá zpracovat návrh trofej – vystavující MOK a Pompejská kolonáda.  

Dále otevírá diskuzi ohledně čestného členství. Opakovaně se stalo, že jsme zpětně 

zjistili, že zasíláme zpravodaj členům, kteří již delší dobu nežijí. Nikdo z výboru 

nenavrhuje žádné smysluplné řešení.  

 M. Cerman, správce majetku: budou dovezeny plakety na klubové akce, které budou 

vystaveny během ČS. Byly dodělány plecháčky s logem klubu. M. Cerman informuje 

o přípravách na MVČ. Proběhla schůzka se zástupcem honitby a kontrola terénů. 

Informuje ohledně zahájení MVČ a dalšího průběhu zkoušek. 

 Pavla L. Mičulková, výcvikář: omluvena. Její zprávu přednáší L. Svobodová. Zadána 

výroba vůdcovských odznaků. Bronzový 30, stříbrný 20. Výbor klubu souhlasí. Dále 

předkládá ke schválení dvě žádosti o vůdcovské odznaky. Bronzový J. Svobodová, 

B. Rysová. Výbor klubu bere na vědomí. Dále informuje o schválení propozic 

a seznamu rozhodčích na MFŠ. O Memoriál je velký zájem. Po uzávěrce bude 

proveden výběr startujících. L. Svobodová informuje ohledně přípravy MFT. ČMKJ 

neschválila propozice na MFT, kdy neschválili derby v rámci mezinárodního fieldtrialu 

(stejná situace byla i v jiných klubech). Do budoucna bude derby hlášeno vždy v rámci 

národního trialu. Z. Čechová informuje ohledně příprav MFŠ a MJM.  

 V. Veselý, předseda CHR: předává informaci, že jeho úkol byl předán na základě 

chyby. 

 M. Touš, koordinátor VDCH: informuje, že L. Jančík nebude přítomen na VDCH 

v Zákupech. Náhradu za něj probere s poradci chovu. Na VDCH při ČS bude 21 psů. 

Probíhá koordinace VDCH při ČS, který bude od 8:00.  

5. Různé 

 P. Novotný: probíhá diskuze ohledně MFT a výběru rozhodčích. 

 Seznam vyhodnocovatelů RTG DKK: prezentuje S. Lepičová a Z. Čechová. Osloveno 

6 veterinářů napříč republikou. Všichni souhlasili s možností spolupráce, jako 

klubového vyhodnocovatele RTG. Výbor s oslovenými veterináři souhlasí a seznam 

bude doplněn o dalšího možného vyhodnocovatele pro oblast severní Moravy. 

 Sponzoring: L. Svobodová přednáší návrh na možnost spolupráce s firmou na výrobu 

krmiv pro členy našeho klubu s možností zpětného sponzoringu v hodnotě zboží, 

které by naši členové nakoupili. Výbor klubu souhlasí s možností spolupráce. 

 Evropský pohár maďarských ohařů: L. Svobodová se dotazuje, zda by nebyla možnost 

dávat příspěvek na startovné na EP za účast i v případě neúspěchu. Členové zde 

vystupují za náš klub. Probíhá diskuze. Výbor klubu se dohodl na příspěvku 

v maximální výši 10.000,-Kč na tým EU CUP, který bude vyúčtován garantem akce. 

Zároveň bude za tým, který se EU cupu účastnil, dodán článek do zpravodaje. 



Garantem EU cupu bude delegát za KCHHMO z.s. L. Svobodová. V případě úspěchu 

je možnost si zažádat o příspěvek za reprezentaci standardním způsobem Výše 

příspěvku zohledněna s ohledem na již vyplacenou dotaci. 

 Příprava ČS: předseda přednáší program a probíhá příprava ČS. Řídící schůze: 

předseda P. Novotný, zapisovatel: Z. Čechová. Ověřovatelé zápisu: A. Veselíková, 

D. Munžilová, pracovní předsednictvo přítomní členové výboru. Návrhová komise: 

L. Svobodová předseda, M. Cerman + někdo z pléna, mandátová předseda 

H. Svobodová, A. Brůžková + někdo z pléna. Skrutátoři členové mandátové komise. 

 A. Veselíková připomíná nedořešený úkol z minulého jednání výboru a to setrvání 

V. Veselého na pozici předsedy CHR pro opakované neplnění úkolů.   Hovoří V. 

Veselý, který vysvětluje, z jakého důvodu podklady nedodal. Že se jednalo o 

komunikační šum. Probíhá diskuze. Předseda dává hlasovat o odvolání V. Veselého z 

pozice předsedy chovatelské rady. PRO 3 (A. Veselíková, L. Svobodová, H. 

Svobodová), PROTI 3 (J. Kopřiva, M. Touš, M. Cerman) a ZDRŽEL SE 4 (P. Novotný, 

S. Lepičová, Z. Čechová, V Veselý). Návrh neprošel. V. Veselý si zřídí e-mail jako 

komunikační kanál pro členy klubu i výboru.  

 
Předseda klubu poděkoval za účast.  

Zapsala Zuzana Čechová 


